
THE MINES AND MINERALS ACT
(C.C.S.M. c. M162)

**Lands Re-opened to Prospecting Orders,
amendment**

Regulation 151/2008
Registered October 10, 2008

Manitoba Regulation 435/87 R amended

1 *The Lands Re-opened to Prospecting Orders, Manitoba Regulation 435/87 R, is amended by this regulation.*

2 **Schedule C is amended by adding the following after section 26:**

Red River Floodway

27(1) All those portions of the North half of Section 11 and of Sections 14, 23, 26 and 35 in Township 10 Range 4 EPM, and all those portions of Section 2, of the Northeast quarter of Section 3, of the Northeast quarter of Section 10 and of Section 11, in Township 11 Range 4 EPM taken for Water Control Works, shown bordered blue on a plan deposited in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 7386.

27(2) Lots 91 to 95, both inclusive, Lots 109 to 117, both inclusive, Lots 127 to 136, both inclusive, and Lots 140 to 144, both inclusive, which lots are shown on a plan of survey of part of the Southeast quarter of Section 10-11-4 EPM, registered in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 1398.

27(3) All those portions of Lots 73 to 78, both inclusive, of Lots 96 to 102, both inclusive, of Lots 118 to 126, both inclusive, and of Lots 137, 138 and 139, as shown on a plan of survey registered in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 1398, taken for Water Control Works, as shown bordered blue on a plan deposited in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 7386.

LOI SUR LES MINES ET LES MINÉRAUX
(c. M162 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant les Arrêtés concernant
les biens-fonds rouverts à l'exploration**

Règlement 151/2008
Date d'enregistrement : le 10 octobre 2008

Modification du R.M. 435/87 R

1 *Le présent règlement modifie les Arrêtés concernant les biens-fonds rouverts à l'exploration, R.M. 435/87 R.*

2 **L'annexe C est modifiée par adjonction, après l'article 26, de ce qui suit :**

Canal de dérivation de la rivière Rouge

27(1) La partie de la moitié nord de la section 11 et des sections 14, 23, 26 et 35, township 10, rang 4 E.M.P. et la partie de la section 2, du quart nord-est de la section 3, du quart nord-est de la section 10 et de la section 11, township 11, rang 4 E.M.P. prises pour des ouvrages d'aménagement hydraulique et indiquées par une ligne bleue sur le plan déposé au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 7386.

27(2) Les lots 91 à 95, 109 à 117, 127 à 136 et 140 à 144, inclusivement, ainsi que l'indique le plan d'arpentage de la partie du quart sud-est de la section 10-11-4 E.M.P. enregistré au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 1398.

27(3) La partie des lots 73 à 78, 96 à 102, 118 à 126 et 137 à 139, inclusivement, ainsi que l'indique le plan d'arpentage enregistré au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 1398, prise pour des ouvrages d'aménagement hydraulique et indiquée par une ligne bleue sur le plan déposé au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 7386.

27(4) All those portions of the West half of Section 14, of Section 15, of the Northeast quarter of Section 21, of Section 22, of the Southwest quarter of Section 23, of the West half of Section 27, of the East half and of the Northwest quarter of Section 28 and of Fractional Section 33, all in Township 11 Range 4 EPM taken for Water Control Works, as the same is shown bordered blue on a plan deposited in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 7406, excepting out of the Southeast quarter of said Section 28 all that portion of the most Southerly 600 feet in perpendicular depth thereof which lies to the West of the straight production Northwesterly of the Southwestern limit of said Plan No. 7406 crossing the Northeast Quarter of Section 21 in the said Township and Range.

27(5) All those portions of Lots 60 to 68, both inclusive, of Lot 69A, of Lots 70 to 79, both inclusive, and of Lots 84 to 89, both inclusive, in the Outer Two Miles of the Parish of Saint Paul taken for Water Control Works, as the same is shown bordered blue on a plan deposited in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 7435.

27(6) All those portions of blocks 1, 2 and 3 which blocks are shown on a plan of survey of part of Lots 80 to 83 in the Outer Two Miles of the Parish of Saint Paul registered in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 4046 taken for Water Control Works, as shown bordered blue on a plan deposited in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 7435.

27(7) All those portions of River Lots 152 to 211, both inclusive, and of Lots 192 to 214, both inclusive, in the Outer Two Miles of the Parish of Saint Andrews taken for Water Control Works, as the same is shown bordered on a plan deposited in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 7556.

27(8) All those portions of River Lots 170 to 186, both inclusive, and of Lots 170 to 176, both inclusive, in the Outer Two Miles of the Parish of Saint Norbert taken for Water Control Works, as the same is shown bordered blue on a plan deposited in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 7560.

27(4) La partie de la moitié ouest de la section 14, de la section 15, du quart nord-est de la section 21, de la section 22, du quart sud-ouest de la section 23, de la moitié ouest de la section 27, de la moitié est et du quart nord-ouest de la section 28 ainsi que de la section divisée 33, township 11, rang 4 E.M.P. prise pour des ouvrages d'aménagement hydraulique et indiquée par une ligne bleue sur le plan déposé au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 7406, à l'exception du quart sud-est de la section 28 de la partie des 600 pieds les plus au sud, mesurée perpendiculairement, situé à l'ouest du prolongement en ligne droite vers le nord-ouest de la limite sud-ouest du plan n° 7406 traversant le quart nord-est de la section 21, township 11, rang 4.

27(5) La partie des lots 60 à 68, 69A, 70 à 79 et 84 à 89, inclusivement, située dans les lots non riverains de la paroisse de St. Paul, prise pour des ouvrages d'aménagement hydraulique et indiquée par une ligne bleue sur le plan déposé au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 7435.

27(6) La partie des blocs 1, 2 et 3, ainsi que l'indique le plan d'arpentage de la partie des lots 80 à 83, située dans les lots non riverains de la paroisse de St. Paul enregistré au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 4046, prise pour des ouvrages d'aménagement hydraulique et indiquée par une ligne bleue sur le plan déposé au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 7435.

27(7) La partie des lots riverains 152 à 211, inclusivement, et des lots 192 à 214, inclusivement, située dans les lots non riverains de la paroisse de St. Andrews, prise pour des ouvrages d'aménagement hydraulique et indiquée par une ligne bleue sur le plan déposé au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 7556.

27(8) La partie des lots riverains 170 à 186, inclusivement, et des lots 170 à 176, inclusivement, située dans les lots non riverains de la paroisse de Saint-Norbert, prise pour des ouvrages d'aménagement hydraulique et indiquée par une ligne bleue sur le plan déposé au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 7560.

27(9) Lots 7 to 18, both inclusive, in block 5, Lots 1 to 18, both inclusive, in block 6 and blocks 7 and 8 which lots and blocks are shown on a plan of survey of Lots 167 to 169, both inclusive, in the Outer Two Miles of the Parish of Saint Norbert registered in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 2116.

27(10) All those portions of Lots 215 to 282, both inclusive, of lots 283A and 284A and of Lots 285 to 288, both inclusive, all in the Outer Two Miles of the Parish of Saint Andrews and taken for Water Control Works, as the same is shown bordered blue on a plan deposited in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 7561.

27(11) All those portions of Fractional Section 36 in Township 9 Range 3 EPM, of Section 31 and of the Northwest quarter of Section 32 in Township 9 Range 4 EPM, of the North half and Southwest quarter of Section 4, of Section 5, of the Southeast quarter of Section 6, of the Southeast quarter of Section 8, of the Southwest quarter of Section 9 and of that portion of the Southeast quarter of Section 9 which lies to the North of the Northern limit of a survey, the plan of which is registered in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 2436, of Section 10, of the North half of Section 11, of the Southwest quarter of Section 14 and of the Southeast quarter of Section 15, all in Township 10 Range 4 EPM taken for Water Control Works, as the same is shown bordered blue on a plan deposited in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 7565.

27(12) Lots 1 to 9, both inclusive, which lots are shown on a Plan of Survey of part of the Southeast quarter of Section 9-10-4 WPM registered in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 2436.

27(9) Les lots 7 à 18, inclusivement, situés dans le bloc 5, les lots 1 à 18, inclusivement, situés dans le bloc 6, et les blocs 7 et 8, ainsi que l'indique le plan d'arpentage des lots 167 à 169, inclusivement, situés dans les lots non riverains de la paroisse de Saint-Norbert, enregistré au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 2116.

27(10) La partie des lots 215 à 282, 283A, 284A et 285 à 288, inclusivement, située dans les lots non riverains de la paroisse de St. Andrews, prise pour des ouvrages d'aménagement hydraulique et indiquée par une ligne bleue sur le plan déposé au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 7561.

27(11) La partie de la section divisée 36, township 9, rang 3 E.M.P., de la section 31 et du quart nord-ouest de la section 32, township 9, rang 4 E.M.P., de la moitié nord et du quart sud-ouest de la section 4, de la section 5, du quart sud-est de la section 6, du quart sud-est de la section 8, du quart sud-ouest de la section 9 et la partie du quart sud-est de la section 9 située au nord de la limite nord du plan d'arpentage enregistré au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 2436, de la section 10, de la moitié nord de la section 11, du quart sud-ouest de la section 14 et du quart sud-est de la section 15, township 10, rang 4 E.M.P., prises pour des ouvrages d'aménagement hydraulique et indiquées par une ligne bleue sur le plan déposé au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 7565.

27(12) Les lots 1 à 9, inclusivement, ainsi que l'indique le plan d'arpentage d'une partie du quart sud-est de la section 9, township 10, rang 4 O.M.P. enregistré au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 2436.

27(13) All those portions of Lots 1 and 36, which lots are shown on a plan of survey of part of the Roman Catholic Mission Property, registered in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 433 taken for Water Control Works, as the same is shown bordered blue on a plan deposited in the Winnipeg Land Titles Office as Plan No. 7565.

27(13) La partie des lots 1 et 36, ainsi que l'indique le plan d'arpentage d'une partie des biens-fonds de la Mission catholique romaine enregistré au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 433 et prise pour des ouvrages d'aménagement hydraulique et indiquée par une ligne bleue sur le plan déposé au Bureau des titres fonciers de Winnipeg sous le numéro 7565.

October 2, 2008
2 octobre 2008

**Minister of Science, Technology, Energy and Mines/
Le ministre des Sciences, de la Technologie, de l'Énergie et des Mines,**

Jim Rondeau

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba